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PROTOKÓŁ Nr XXV/2021 
dwudziestej piątej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 20 października 2021 roku 

w Miejskim Ośrodku Kultury 

w Jezioranach przy ul. Konopnickiej 4 
 

Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XXV sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XXV sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 25. 

Na sekretarza obrad powołano Radnego Cezarego Ciborskiego. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00 zakończono o godz. 14:30. 

 

Ad. 1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

 

Pan Andrzej Szuwalski - Przewodniczący Rady: "Witam na XXV Sesji Rady Miejskiej  

w Jezioranach. Witam przedstawicieli władz: Pana Burmistrza, Panią Skarbnik, Panią 

Sekretarz. Witam Państwa Radnych. Witam Panią, która w trakcje Sesji będzie pomagać nam 

w przypadku problemów technicznych, o których za chwilę wspomnę. Witam Panią Anię 

tradycyjnie. Dziś tak nietypowy będzie dzień. Pewnego rodzaju nowość przed nami, zmiana 

sposobu prowadzenia Sesji, w związku z tym mamy tu Panią do pomocy. Także od razu 

Państw proszę o zrozumienie tego, że być może ja popełnię jakieś błędy w prowadzeniu. Być 

może coś ominę, bo pewne kwestie logistyczne, które będą przy prowadzeniu głosowań, 

liczenia głosów, zabierania głosu w konkretnych punktach dla nas wszystkich jest to pewnego 

rodzaju novum. Dla mnie to szczególnie jest to większe obciążenie. Po pierwsze od niedawna 

jest to dla mnie troszeczkę dość trudny temat, po prostu brak doświadczenia, a dzisiaj doszedł 

nowy sprzęt, nowy sposób głosowania, to tym bardziej w jakiś sposób wprowadza pewnego 

rodzaju tremę. Także proszę Państwa o wyrozumiałość, o zwrócenie uwagi w trakcie, jeśli 

popełnię jakiś błąd. Będę starał się go naprawić. Mam nadzieję, że takich sytuacji będzie jak 

najmniej, ale myślę, że może się zdarzyć. Zatem przejdźmy do realizacji dzisiejszych obrad. 

Teraz już pojawił się pierwszy problem, sprzęt nie działa coś mamy tu zrobić, nie wiem co,  

i tak, jak mówiłem czuje się zagubiony stosem papierków, wersji papierowych tam będzie 

najprościej i najłatwiej. Listę obecności mamy papierową, bo wciskam quorum, ale nie działa. 

Przejdźmy do tradycyjnego sprawdzenia quorum. Myślę, że tego typu rzeczy techniczne  

w tracie następnych Sesji na pewno pójdzie nam dużo łatwiej, ale dlatego, że robimy to 

pierwszy raz, więc ja posłużę się tradycyjnym sposobem, listą obecności według, której 

stwierdzam, że w dniu dzisiejszym posiadamy quorum, czyli jesteśmy w stanie podejmować 
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prawomocne uchwały i jakoś z tego wybrnąłem. Proszę Państwa przejdźmy do otwarcia  

i akceptacji obrad. Czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi do dzisiejszego porządku? Proszę  

o wyrażenie opinii w sprawie wprowadzenia do porządku obrad. Jak w takim serialu 

powiedziano nad wszystkim czuwa gospodarz domu, nad nami czuwa Pani Ania. Na 

sekretarza dzisiejszych obrad powołuję Pana Czarka Ciborskiego. Jednym słowem jestem 

przerażony tymi schodami, które się zaczęły, a Sesja się jeszcze dobrze nie rozpoczęła, ale 

czuję Państwa wsparcie na sobie. Dobrze przejdźmy do wprowadzenia do porządku obrad  

w punkcie 2 podpunktu 5. Porządek obrad Państwo otrzymaliście. Pozwolę sobie odczytać 

podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Jeziorany a Gminą Barczewo, dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego 

transportu zbiorowego. Kto z Państwa jest za wprowadzeniem tego punktu w porządek 

dzisiejszej Sesji. Proszę o wyrażenie opinii. O działa. Jest dobrze. 11 Radnych jest za, nikt się 

nie wstrzymał, nikt nie był przeciw. Wprowadzamy to jako punkt 5.”  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

Przewodniczący Rady: „Druga moja prośba o zaopiniowanie porządku obrad w punkcie 2 

podpunktu 6 podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  operatorskiej 

w zakresie świadczenia usługi publicznego transportu zbiorowego i określenia linii 

komunikacyjnych wytypowanych do objęcia dopłatą wynikającą z ustawy o Funduszu 

rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. Kto z Państwa jest 

za wprowadzeniem tego punktu? 11 Radnych było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie 

wstrzymał. W związku z czym, ten punkt zostaje wprowadzony do porządku dzisiejszych 

obrad.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

Przewodniczący Rady: „Kolejny punkt, o który będę prosił o wyrażenie opinii  

o wprowadzenie do porządku obrad podpunktu 7 tj. podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen 

za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową,  której organizatorem 

jest  Gmina  Jeziorany. Proszę bardzo o głosowanie. Nie takie straszne. 11 Radnych było za, 

nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. W związku z czym, ten punkt został 

wprowadzony do dzisiejszych obrad.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

Przewodniczący Rady: „Kolejny punkt, o który będę Państwa prosił o wyrażenie Państwa 

opinii tj. wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 2 podpunktu 8, podjęcie uchwały  

w sprawie ustanowienia uprawnień do zwolnień i ulg za przejazdy wykonywane gminnym 

transportem zbiorowym, którego organizatorem jest Gmina Jeziorany. Proszę bardzo  
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o wyrażenie opinii i tak, jak w poprzednich punktach 11 Radnych było za, nikt nie był 

przeciw, nikt się nie wstrzymał. Ten punkt został wprowadzony do dzisiejszych obrad.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

Przewodniczący Rady: „Ostatni podpunkt wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 2 

podpunktu 9, tj. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz 

przystąpienie Gminy Jeziorany do Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów - Szlak Świętej 

Warmii. Kto z Państwa jest za wprowadzeniem tego punktu. 11 radnych za, nikt się nie 

wstrzymał, nikt nie był przeciw. W związku z czym punkt zostaje wprowadzony.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

Przewodniczący Rady: „Porządek dzisiejszych obrad macie Państwo przed sobą. Pozwólcie 

Państwo, że na prośbę Pana Burmistrza punkt 4 tj. wolne wnioski i zapytania byśmy 

zrealizowali teraz w tym momencie. Czy ktoś z Państwa Radnych ma w tym punkcie jakieś 

wnioski i zapytania do Pana Burmistrza. Bardzo proszę o zabranie głosu. Jeśli nie, to 

wyczerpaliśmy punkt 4 wolne wnioski i zapytania i możemy już przejść do punktu 2 podjęcie 

uchwał w poszczególnych podpunktach, które tutaj widzimy.” 

Porządek dzienny obrad po zmianach:                   

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Jeziorany dla terenu położonego w rejonie ul. Mickiewicza i ul. Łąkowej, 

2) rozpatrzenia wniosku, 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021-2032, 

4) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

5) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Jeziorany a Gminą 

Barczewo, dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego, 

6) wyrażenia zgody na zawarcie umowy  operatorskiej w zakresie świadczenia usługi  

publicznego transportu zbiorowego i określenia linii komunikacyjnych 

wytypowanych do objęcia dopłatą wynikającą z ustawy o Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej, 
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7) ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową,  

której organizatorem jest  Gmina  Jeziorany, 

8) ustanowienia uprawnień do zwolnień i ulg za przejazdy wykonywane gminnym 

transportem zbiorowym, którego organizatorem jest Gmina Jeziorany, 

9) wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Gminy Jeziorany do 

Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów - Szlak Świętej Warmii. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Przyjęcie protokołu XXIV sesji. 

 

Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Jeziorany 

dla terenu położonego w rejonie ul. Mickiewicza i ul. Łąkowej, 

 
 
Przewodniczący Rady: „Przechodzimy do realizacji punktu 2 i tak podjęcie uchwały  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Jeziorany dla terenu położonego w rejonie ul. Mickiewicza i ul. Łąkowej. Te wszystkie 

podpunkty, o których za chwilę będziemy mówić, były omówione na Komisji, która się 

odbyła w dniu dzisiejszym. Jeżeli chcielibyście zabrać głos, to bardzo proszę jest na to czas. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to przystąpmy do głosowania. 

Widzicie Państwo, tak jak mówiłem na początku Sesji. Uchwałę należy odczytać. Tak więc 

proszę Państwa usiądźmy wygodnie. Głosowanie zostało zakończone, bo moim obowiązkiem 

jest odczytać uchwałę. Uchwała jest dość obszerna. Dlatego też pozwolę ją Państwu osobiście 

odczytać.” 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Koniec tej uchwały. Może ktoś z Państwa ma jakieś pytania? Jeżeli 

nie, to przystąpmy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu)                                                                                                                                                                
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podjęła uchwałę Nr XXV/218/21 uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Jeziorany dla terenu położonego  

w rejonie ul. Mickiewicza i ul. Łąkowej,  

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

2) rozpatrzenia wniosku, 

 
Przewodniczący Rady: "Przejdziemy teraz do realizacji uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku. Proszę Panie Przewodniczący o odczytanie projektu uchwały." 

 

Pan Jacek Ciborski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Czy Pan Przewodniczący może ze dwa zdania?" 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: "Po przedstawieniu opinii prawnej 

Wiceprzewodniczący Komisji podsumował i stwierdził, że Rada Miejska w Jezioranach nie 

ma podstaw prawnych do powoływania Komisji Kontrolnej w sprawie otwarcia uciążliwej 

działalności gastronomicznej ,,Kebab" w Jezioranach. W związku z powyższym Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji w glosowaniu jawnym przy 3 glosach "za" i 1 "wstrzymującym 

się" (4 obecnych radnych) stwierdziła, iż odmownie rozpatruje wniosek złożony  

22 września 2021 roku. Dziękuję." 

 

Przewodniczący Rady: "Ja bym chciał jeszcze dodać, że na spotkaniu obecni byli 

mieszkańcy, którzy zostali poinformowani jak ten problem można rozwiązać, a dzisiejsza 

uchwała jakby to sankcjonuje i na pewno odpowiedź dla mieszkańców w sprawie ich 

wniosku. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę o głosowanie." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 10 głosów "za" i 1 głos 

"wstrzymujący się". 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

podjęła uchwałę Nr XXV/219/21 w sprawie rozpatrzenia wniosku, 
która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady: "Uchwała została przyjęta. Przejdziemy teraz do podpunktu 3  

w punkcie 2 podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jeziorany na lata 2021 - 2032. Proszę o odczytanie projektu tej uchwały." 

 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021-2032, 

 

Radny Cezary Ciborski odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady: "Pani Skarbnik, czy Pani by chciała coś jeszcze dodać. Wiem, że było 

to omawiane na Komisji, ale może by Pani chciała coś dodać?" 

Pani Katarzyna Kolibowska - Skarbnik Gminy: "Nie, chyba, że ewentualnie ktoś z Państwa 

ma jakieś pytania?" 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa ma jakieś pytania? Chciałby zabrać głos? Jeżeli 

nie, to przystąpmy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 10 głosów "za" i 1 głos 

"wstrzymujący się"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

podjęła uchwałę Nr XXV/220/21 w sprawie zmiany Wieloletniej  

Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021-2032,  

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady: "Uchwała została przyjęta. Idąc dalej blokiem uchwał budżetowych 

przejdźmy do podpunktu 4 zmian w budżecie gminy a rok 2021. Proszę o przeczytanie 

uchwały." 

 

4) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Ja wiem proszę Państwa, że Pani Skarbnik dokładnie przedstawiła 

wszystko na posiedzeniu Komisji w dniu dzisiejszym, ale jeśli Państwo macie jakieś uwagi, 

chcielibyście zabrać głos w tym punkcie? Pani Skarbnik coś?" 

Skarbnik Gminy: "Nie, dziękuję." 

Przewodniczący Rady: "Jeśli nie, to w związku z powyższym proszę o głosowanie." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 10 głosów "za" i 1 głos 

"wstrzymujący się"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

podjęła uchwałę Nr XXV/221/21 w sprawie zmian  
w budżecie gminy na 2021 rok, 

która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady: "Uchwała została przyjęta. Proszę Państwa w związku z tym, że 
mamy jeszcze taki obszerny materiał do odczytania treści uchwały. Jesteśmy wstępnie po 
zapoznaniu się z nowym sprzętem zarządzam 5 minut przerwy. W tym czasie jeżeli ktoś  
z Państwa miałby jakieś pytania do Pani, to w międzyczasie proszę skorzystać. Ja skorzystam. 
Ogłaszam 5 minut przerwy.” 
 
Po przerwie. 
 
Przewodniczący Rady: „Już po przerwie pierwszy, że tak powiem oddech, jeśli chodzi  
o opanowanie nowych urządzeń mamy już za sobą. Ja skorzystałem, tutaj Pani Instruktor 
rozwiała moje wątpliwości. Dobrze mamy już wszystkich. Przystępujemy dalej do realizacji 
dzisiejszego programu. Teraz przed nami blok uchwał transportowych. Proszę o odczytanie 
projektu uchwały." 

 

 

5) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Jeziorany a Gminą Barczewo, 

dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego, 

 

Radny Cezary Ciborski odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Tak jak poprzednie uchwały były dość dogłębnie omówione na 

posiedzeniu Komisji. Czy Państwo macie jakieś uwagi, pytania? Chcielibyście coś 

powiedzieć w tym punkcie? Jeżeli zaś nie, to przystępujemy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XXV/222/21 w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Jeziorany a Gminą Barczewo, dotyczącego 

wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego, 

która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

6) wyrażenia zgody na zawarcie umowy  operatorskiej w zakresie świadczenia usługi  

publicznego transportu zbiorowego i określenia linii komunikacyjnych wytypowanych do 

objęcia dopłatą wynikającą z ustawy o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej, 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to 

przystąpimy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XXV/223/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy operatorskiej w zakresie świadczenia usługi  publicznego transportu 

zbiorowego i określenia linii komunikacyjnych wytypowanych do objęcia 

dopłatą wynikającą z ustawy o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej, 

              która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Uchwała została przyjęta. Następny podpunkt w punkcie 2,  

z wprowadzonych w dniu dzisiejszym podpunkt 7.” 

 

7) ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową,  której 

organizatorem jest  Gmina  Jeziorany, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi, pytania? Jeżeli nie, to 

przystępujemy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 9 głosów "za" i 1 głos 

"wstrzymujący się"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XXV/224/21 w sprawie ustalenia cen za usługi  

przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową,  

której organizatorem jest  Gmina  Jeziorany, 

              która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Uchwała została przyjęta. Przystępujemy dalej do realizacji punktu 2 

podpunkt 8. Panie Przewodniczący, proszę o odczytanie projektu tej uchwały." 

 

8) ustanowienia uprawnień do zwolnień i ulg za przejazdy wykonywane gminnym 

transportem zbiorowym, którego organizatorem jest Gmina Jeziorany, 
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Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, przegłosujmy projekt tej uchwały. Czy ktoś  

z Państwa chciałby zabrać głos?" Panie Stanisławie, bardzo proszę do mikrofonu, bo jest 

między nami duża odległość." 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Jeśli się przyjrzeć poprzedniej uchwale z cenami biletów, to jest 

troszkę rozbieżności np. nie ma stawek z 33% zniżką. ta rzecz w uchwalę wymaga troszkę 

dopracowania." 

 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy: "Jest 33." 

 

Radny Krzysztof Michalski: "Tak, ale tylko na miesięczne przejazdy, a na jednorazowe nie 

ma 33%." 

 

Radny Stanisław Kawecki: "W takim razie wycofuje się." 

 

Przewodniczący Rady: "Czy wątpliwości zostały rozwiane przez Pana Krzysztofa." 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Tak." 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję serdecznie za pomoc. Ja mam pytanie, bo nie bardzo 

rozumiem lub czegoś nie doczytałem według uchwały w punkcie 18 nauczyciele przedszkoli 

publicznych lub niepublicznych i nauczyciele szkół ponadpodstawowych. W punkcie 20 

nauczyciele uczący języka polskiego, historii, geografii, kultury polskiej lub innych 

przedmiotów nauczanych w języku polskim w szkołach i sekcjach. To się odnosi do szkół 

narodowościowych?" 

 

Radny Krzysztof Michalski: "Tam były publiczne, a tu niepubliczne." 

 

Sekretarz Gminy: "Uważam, że wszystkie."      

 

Radny Krzysztof Michalski: "Chodzi o placówki niepubliczne." 

 

Przewodniczący Rady: "Chodzi mi, że w punkcie 18 mamy nauczyciele szkół publicznych, 

mam całą grupę nauczycieli." 

 

Sekretarz Gminy: "Ja odbieram, że wszystkich." 

 

Przewodniczący Rady: "Mam cała grupę nauczycieli. W punkcie 20 mam wymienionych 

język polski, kultura polska i innych przedmiotów nauczanych w języku polskim w szkołach  

i sekcjach." 

 

Sekretarz Gminy: "My tego nie wprowadzamy, to są ustawowe, z ustawy wynika." 
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Przewodniczący Rady: "Jakieś znaczenie to ma." 

 

Sekretarz Gminy: "Ja odbieram, że to do wszystkich." 

 

Przewodniczący Rady: "Dobrze, dziękuję za odpowiedź. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos? W związku z powyższym przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 9 głosów "za" i 1 głos 

"wstrzymujący się"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XXV/225/21 w sprawie ustanowienia uprawnień do 

zwolnień i ulg za przejazdy wykonywane gminnym transportem zbiorowym, 

którego organizatorem jest Gmina Jeziorany, 

             która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do realizacji podpunktu 9, 

w punkcie 2. Panie Sekretarzu proszę o przeczytanie projektu tej uchwały." 

 

9) wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Gminy Jeziorany do Stowarzyszenia 

Miast, Gmin i Powiatów - Szlak Świętej Warmii. 

 

Radny Cezary Ciborski odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Proszę Pan Radny 

Kawecki." 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Niewiele osób zdaje sobie sprawę z tego, jakie bogate mamy 

dziedzictwo tu na Warmii i że przez kilka wieków Warmia posiadała Dom Polski. Są takie 

miasta, jak Lidzbark Warmiński perełka, Reszel perełka, Święta Lipka, przy Ornecie krosno, 

Chwalęcin, wspaniałe są zabytki. Już nie mówię o Fromborku, czy Braniewie. W Jezioranach 

mamy tego pecha, że nie zachował się zamek." 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Panie Stanisławie Święta Lipka to nie jest Warmia." 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Ja wiem dokładnie w którym miejscu granica przebiega obok 

samej Świętej Lipki. Jak Pan się przyjrzy, to nawet Powiat Kętrzyński wchodzi w skład. 

Może ze względu na Świętą Lipkę tak się trochę przygina granicę, ze względu na te 

kilkanaście metrów od granicy, przypina się do dziedzictwa Warmii. W Jezioranach nie 

zachował się, ani zamek biskupi ani ratusz, natomiast zachowało się szereg zabytków, jak 

kościół w Jezioranach, kościół św. Jana w Tłokowie, kościół św. Rocha w Tłokowie,  
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czy piękna ulica Kajki reprezentacyjna. Przystępując do Świętej Warmii do tego 

stowarzyszenia i jeśli to stowarzyszenie będzie dobrze działało mamy większe szanse 

pozyskania środków na odnawianie tego dziedzictwa, które zostało. Pomału musimy się 

przyzwyczajać, że właśnie tutaj na Warmii mamy wspaniałe dziedzictwo historyczne  

i architektoniczne, których mecenasami byli przez wieki biskupi warmińscy. Dziękuję." 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję Panie Stanisławie Mądre słowa dotyczące bogactwa 

historycznego, które posiadamy. Na pewno każdy z Radnych był tego świadomy, ale nie 

zaszkodzi o tym przypomnieć. Co Pan przed chwilą uczynił. Bardzo dziękuję. Czy ktoś  

z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to głosujemy."       

 

Radny Cezary Ciborski: "W głosowaniu wzięło 10 Radnych. 9 Radnych jest za pozytywnym 

rozpatrzeniem uchwały, 1 Radny się sprzeciwił." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 9 głosów "za" i 1 głos 

"przeciw"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu) 

 

 

podjęła uchwałę Nr XXV/226/21 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

oraz przystąpienie Gminy Jeziorany do Stowarzyszenia Miast,  

Gmin i Powiatów - Szlak Świętej Warmii,  

która stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Uchwała została przyjęta. Przechodzimy już do punktu 3. Zbliżamy 

się do końca posiedzenia, ale jeszcze troszeczkę pracy przed nami. Proszę o przedstawienie 

Sprawozdania Burmistrza z działalności między sesjami.” 

 

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy: "Sprawozdanie z działalności między Sesjami. 

Informacja ze sprzedaży mienia: Sprzedano: - działkę nr 314/4 o pow. 1 113 m² wraz  

z udziałem w wysokości 25/100 w działce nr 314/7 o pow. 539 m² położoną w obrębie miasta 

Jeziorany w przetargu ustnym nieograniczonym za kwotę 51 537  zł osobom fizycznym, - 

działkę nr 284/6 o pow. 1 395 m² wraz z udziałem w wysokości 25/100 w działce nr 284/4  

o pow. 787 m² położoną w obrębie miasta Jeziorany w przetargu ustnym nieograniczonym za 

kwotę 60 024 zł osobie fizycznej. Wykonane zadania gospodarcze: 1. Wykoszono: 

cmentarz komunalny w Jezioranach, cmentarz wojenny w Zerbuniu, place gminne przy  

ul. Sienkiewicza, skarpy przy rzece Symsarna i na ul. Nadbrzeżnej, pobocza dróg gruntowych  

Kolonia Olszewnik i Kolonia Derc. 2. Wycięto gałęzie drzew i krzewów przy drodze 

Radostowo – Potryty. 3. Przeprowadzono prace remontowe budynku gospodarczego na  



12 

ul. Krzywej. 4. Zamontowano znaki informacyjne w Krokowie, Kol. Krokowo, Radostowo, 

Franknowo, Kramarzewo. 5. Wykonano kładkę na rzece Symsarna. 6. Pomalowano 

oznaczenia poziome na jezdni: ul. Konopnickiej, ul. Szkolna, ul. Krótka. 7. Uzupełniono 

ubytki masą asfaltową  na drodze: Wójtówko – Modliny, Jeziorany – Miejska Wieś.  

8. Przeprowadzono prace remontowe dachu garażu Zespołu Szkół Ponadpodstawowych  

w Jezioranach na ul. Łąkowej. W dniu 17 września 2021 r. podpisano umowę z  firmą 

Przedsiębiorstwo Transportowo – Sprzętowe Budownictwa „PYZAK” Anna Pyzak  

ul. Dąbrowskiego 11; 11 – 100 Lidzbark Warmiński, wybraną w wyniku przetargu 

nieograniczonego  na realizacje zadania "Rewitalizacja zabytkowego parku w Jezioranach". W ramach 

zadania zostaną wykonane następujące prace: rozbiórka istniejących elementów betonowych, wycinka 

drzew i karczowanie pni, trzebieże selekcyjne, cięcie sanitarne roślin przeznaczonych do adaptacji, 

splantowanie i oczyszczanie terenu zagospodarowania, ukształtowanie terenu zgodnie  

z dokumentacją projektów, roboty ziemne- zdjęcie humusu, częściowa wymiana gruntu, korytowanie, 

wykonanie ciągów pieszych i pozostałych utwardzeń, wykonanie schodów terenowych, nawierzchnie 

bezpieczne pisakowe, montaż elementów wyposażenia placów zabaw, montaż ogrodzenia, 

zagospodarowanie zielenią parku (nasadzenie drzew, krzewów, bylin, wykonanie trawników i łąk 

kwietnych), wykonanie oświetlenia parku wraz z dokumentacją projektową w oparciu o posiadaną 

koncepcję. Zamówienie objęte jest dofinansowaniem  ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na lata 2014-2020. Termin realizacji przedmiotu zamówienia - od dnia podpisania 

umowy do 31.07.2022 r. Za wykonanie umowy strony ustaliły łączne wynagrodzenie ryczałtowe  

w wysokości  3 369 222,77 zł brutto. Dziękuję." 

Ad. 4. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. I tak proszę Państwa będziemy zbliżać się ku 

końcowi posiedzenia, ale pozwólcie Państwo, że zabiorę głos, wrócę do punktu wolne 

wnioski i zapytania, które były na początku Sesji. Pewnie w tym momencie powinienem  

o tym powiedzieć, ale w natłoku tych nowych rzeczy nowy sprzęt, atmosfera, to umknęło mi, 

więc przejdę do meritum sprawy. Jak Państwo pamiętacie, zawsze staram się w jakiś sposób 

podkreślić działalność naszych instytucji w naszym mieście, które mają miejsce między 

Sesjami. Tu bym chciał otwarcie podziękować za imprezę dotyczącą czytania Moralność Pani 

Dulskiej zorganizowaną przez Miejska Bibliotekę Publiczną i Panią Elwirę. Impreza cieszyła 

się dużym zainteresowaniem, była spora grupa widzów. Myślę, że to jest duży sukces Pani 

Elwiry, że udało się jej nakłonić uczestników tego czytania do wystąpienia na scenie. Powiem 

Państwu, że nie jest to łatwe, wiem po sobie, bo sam brałem udział. Pan Stanisław też był 

obecny, może być świadkiem. Prawda Panie Stanisławie nie jest to łatwe wejść na scenę  

i odczytać swoją rolę. Reakcja widzów świadczyła, że zostało to ciepło przyjęte i było to 

sympatyczne. Duże brawa dla Pani Elwiry. Mam nadzieję, że tego typu imprezy będą  

i będziemy mieli okazję w nich uczestniczyć, bo to bardzo fajne. Druga rzecz, to w ubiegłą 

niedziele odbyło się  Spotkanie Sołectw, cieszę się, że ta pandemia, która miała miejsce przez 

ostatni okres, staramy się powoli wychodzić z tego. Ludzie zaczynają spotykać się ze sobą, 
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uczestniczyć w życiu publicznym. Spartakiada Sołectw była zorganizowana przez Ośrodek 

Sportu i Rekreacji w Jezioranach, uczestniczyło 8 Sołectw. Też fajna impreza organizator 

musiał dużo pracy włożyć w przygotowanie tej imprezy. Sporo publiczności, ja ze swej strony 

na ręce Pana Dyrektora OSIR składam serdeczne podziękowania za przygotowanie tej 

imprezy. Cieszę się, że udało się w końcu przeprowadzić, udało się zachęcić uczestników do 

wzięcia udziału. Mam nadzieję, że to będzie taki dobry znak, że powoli zaczniemy wkraczać 

w sferę takiego normalnego funkcjonowania, jak to było jakiś czas temu. Trzecia rzecz, też 

taka pozytywna, to że nasz kolega Radny Mariusz Szutkowski jest już w domu, powoli 

dochodzi do zdrowia. Jest przykładem, że funkcja społeczna jakiej się podjął jako strażaka, 

bierze udział w różnych akcjach, jest to praca związana z pewnego rodzaju zagrożeniami. Ja 

ze swojej strony życzę mu zdrowia, mam nadzieję, że Państwo się dołączycie do tego  

w swoich myślach i mam nadzieję w najbliższym czasie zobaczyć go w naszym gronie jako 

uczestnika tych spotkań, jako Radnego Rady Miejskiej w Jezioranach. To tyle dziękuję 

bardzo za uwagę. Tym samym proszę Państwa przejdźmy do realizacji ostatniego punktu 

dzisiejszego posiedzenia tj. przyjęcia protokołu XXIV Sesji." 

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu XXIV sesji. 

Radny Stanisław Kawecki: "Przepraszam panie Przewodniczący, bo pospieszyłem się." 

 

Przewodniczący Rady: "Mamy drobne problemy techniczne, ale zaraz nasza Pani 

Koordynator. Panie Stanisławie, może tak, czy jest Pan za przyjęciem?" 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Tak." 

 

Przewodniczący Rady: "Tak, więc Pani Aniu, Pan Radny jest za przyjęciem protokołu." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego  - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu) 

 

Przyjęto Protokół XXIV Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Przewodniczący Rady: "Tym samym wyczerpaliśmy wszystkie punkty dzisiejszego 

posiedzenia. Dziękuję Państwu za przybycie, za udział w dzisiejszym spotkaniu. Zamykam 

posiedzenie XXV Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach."  

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XXV Sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona. 

 

 

       Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

  /-/ Anna Brakoniecka                      /-/ Andrzej Szuwalski 


